



Address: 12 Willow Street, Tai Kok Tsui, Kowloon, Hong Kong.

Tel: 2390 5010 F

Fax: 2396 2926

Email: info@sfc-plk.edu.hk

保良局莊啟程預科書院

地址: 九龍大角咀柳樹街 12 號

Website: http://www.sfc-plk.edu.hk

SA48/2425/006

2nd September 2024

Dear Parents / Guardians,

eClass Parent App information

To enhance communication between parents and the College, the mobile applications "eClass Parent App" and "eClass Student App" are used and various features will be introduced. The following features of the app are available:

School Calendar	School activities throughout the academic year will be displayed, for example, Parents' Day,	
	examination days and school holiday, etc	
eNotice	Parents will be informed of various school arrangement or important notes and should sign	
	the notice after reading them	
School News	Important news or ad hoc information will be announced / delivered	
Push Message	Parents will be reminded of the issuance of school news or eNotice	
eAttendance	Parents will be able to view child's attendance record in real time through the App	
Apply leave	Parents may apply sick / casual leave for your child through the App	

You may download eClass App on Google Play Store or iOS App Store. The following is the information:

School Name:	PLK VICWOOD KT CHONG SIXTH FORM COLLEGE		
Login	Parent App:	The login name is p + student ID number, the student ID number can be found	
		on the student ID Card	
	Student App:	The login name is s + student ID number.	
Password:	Parent APP:	The password is sfc + first letter + 3 digit of students' HKID number.	
	Student APP:	The password is first letter + 5 digit of students' HKID number.	

Example:

Student ID: s240123	Student HKID: Z012345(1)	
eClass parent login: p240123	eClass parent password: sfcZ012	8 = =
eClass student login: s240123	eClass student password: Z01234	ara

The eClass Parent App User Guide is available for downloading. Please scan the QR code. Should there be any enquiries, please contact Mr. Kwok Kin Leung through 23905010.

Please log into eClass Parents App and sign this notice on the App on or before 11th September, 2024.



NEW BOOK OF THE PARTY OF THE PA

Your faithfully,

Yau Man Kwong

Principal



PO LEUNG KUK VICWOOD K.T.CHONG SIXTH FORM COLLEGE

Address: 12 Willow Street, Tai Kok Tsui, Kowloon, Hong Kong.

Tel: 2390 5010 Fax: 2396 2926

Email: info@sfc-plk.edu.hk

保良局莊啟程預科書院

地址: 九龍大角咀柳樹街 12 號

Website: http://www.sfc-plk.edu.hk

SA48/2425/006

敬啟者:

eClass Parent App 登入資訊

本校為優化家校溝通,已啟用 eClass Parent App 及 eClass Parent App 的以下功能:

校曆表	展示本學年各項活動的重要日期,例如家長日、考試日期、學校假期等。		
電子通告	發送各項事務安排通知或重要須知;家長閱覽後需要簽署電子通告。		
學校宣佈	發送重要事情或突發事情的相關安排。		
即時信息	通知家長留意學校宣布或提醒家長簽署通電子通告。		
電子出勤紀錄	家長可於應用程式中查閱子女即時的出勤紀錄。		
請假申請	家長可於應用程式中替子女申請病假或事假。		

家長可於 Google Play Store 或 iOS App Store 下載 eClass Parent App,以下是登入資料:

學校名稱:	保良局莊啟程預科書院		
用戶名稱:	家長 App:	用戶名稱為 p+學生帳號;學生帳號可以在學生證上找到。	
	學生 APP:	用戶名稱為 s+學生帳號	
登入密碼	家長 APP:	密碼為 sfc+學生香港身份證號碼的英文字母及前三個數字。	
	學生 APP:	密碼為學生香港身份證號碼的英文字母及前五個數字。	

例子

學生帳號: S240123

學生香港身份證號碼: Z012345(1)

家長用戶名稱:p240123

家長登入密碼: sfcZ012

學生用戶名稱:s240123

學生登入密碼: Z01234

本校備有下載及使用 eClass parent app 的指引。家長可掃描 QR code 下載。若有疑問家長可致電 23905010 向郭建良老師查詢。

護家長於 2024 年 9 月 11 日或之前登入 eClass parent app 並在電子通告查簽此通告

此致

貴家長





保良局莊啟程預科書院校長



邱萬光謹啟